
EN: Open Call for BIPOC / migrant artists in Berlin

Summer exhibition at graumalerei

This year invite artists to submit their proposals for an exhibition at our little gallery in Neukölln. We are 
hoping to curate one solo show and one group show of 3-4 artists. 
This call is for BIPOC and/or migrant artists based in Berlin & Brandenburg only.

What we can offer you: 
• You get the gallery for a weekend either by yourself or in a curated group show shared between 3-4 people. 
• We can pay a small artists fee of 200€ for the solo show and 50€ for each artist in the group show. Any sales 
you make you get to keep 100%. 
• You will need to hang your own work, but we can help with that. We’d also like you to be around during 
opening times. 
• The exhibitions will take place in August, exact dates tbc. 

What we’re looking for: 
• The theme is up to you. At graumalerei we like art that is personal or playful or feminist, queer, political, 
silly, angry… Your piece could be about your own background but does not have to be. 
• We love illustration, drawing and animation the most but are also very open to other forms of art. 
• We also really like supporting emerging artists, so if you haven’t had an exhibition yet, this could be your 
chance.

How to apply: 
• Fill out this google form. 
https://forms.gle/Ehg9BsQY1kBFfN3K8

• We’ll be having an open day on May 18th 14-16h when you can come and chat to us, see the space and find 
out more. We are at Reuterstraße 82, 12053 Berlin.

• The deadline for application is May 31st, we will then consider the applications and get back to you by mid 
June.

Any more questions: 
Please email Anna at graumalerei@gmail.com



DE: Open Call für BIPOC/ migrantische KünstlerInnen in Berlin

Sommerausstellung in der graumalerei

Dieses Jahr möchten wir KünstlerInnen einladen, ihre Ideen für eine Ausstellung in unserer kleinen Galerie 
in Neukölln einzureichen. 

Dieser Aufruf richtet sich ausschließlich an BIPOC und/oder migrantische KünstlerInnen, die in Berlin und 
Brandenburg leben.

Was wir anbieten können: 

• Du bekommst die Galerie für ein Wochenende zur Verfügung gestellt, entweder alleine oder in einer kurat-
ierten Gruppenausstellung von 3-4 Personen. 

• Wir können ein kleines Künstlerhonorar von 200 € für die Einzelausstellung und 50 € für jede/n KünstlerIn 
der Gruppenausstellung zahlen.  Alle Verkäufe, die du machst, darfst du zu 100% behalten. 

• Du müsstest deine Werke selbst aufhängen, aber wir können dir dabei helfen. Wir möchten auch, dass du 
während der Öffnungszeiten anwesend bist.
 
• Die Ausstellungen finden im August statt, die genauen Daten werden noch vereinbart. 

Was wir suchen: 

• Das Thema ist offen. Wir in der graumalerei mögen u.A. persönliche, spielerische, feministische, queere, 
politische, alberne, wütende Kunst... Deine Kunst kann, muss aber nicht mit deinem persönlichen Hintergr-
und zu tun haben. 

• Wir lieben Illustration, Zeichnung und Animation am meisten, sind aber auch offen für andere Formen der 
Kunst. 

• Wir unterstützen gerne aufstrebende Kunstschaffende, wenn du also noch keine Ausstellung hattest, könnte 
das deine Chance sein.

Wie du dich bewirbst: 

• Fülle dieses Google-Formular aus. 
https://forms.gle/Ehg9BsQY1kBFfN3K8

• Am 18. Mai von 14-16h werden wir einen Tag der offenen Tür veranstalten, an dem du kommen und mit 
uns reden kannst, wenn du den Raum sehen oder mehr erfahren willst. 

• Die Bewerbungsfrist endet am 31. Mai. Wir werden die Bewerbungen sichten und uns bis Mitte Juni bei dir 
melden.

Hast du noch Fragen? 
Bitte schreibe Anna eine E-Mail an graumalerei@gmail.com



Floor plan

We have

Big table 230x110 cm

6 white plinths, various sizes

8 chairs
projector

picture hanging system across the big 
wall

Kitchen & bathroom in the back


